
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 7/2024 w dniu 18 września 2024 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz. 17,15 
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska     obecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

obecny 

6. Krzysztof Konowalski                          obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                         obecny 

      8. Tomasz Kranc                         obecny 
 

       9.   Zbyszko Sygierycz       obecny 
___________________________________________________________________ 

Nieobecni członkowie Komisji: O 
 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Ewa Szczepaniak – Skarbnik Starostwa Powiatowego 
2. Beata Jessa – Kierownik Wydziału Rozwoju i Transportu Publicznego 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 
1.1. Omówienie projektów uchwał na V sesję Rady Powiatu w zakresie zmiany 

uchwały budżetowej na 2024r. 
1.2. Omówienie informacji o zaawansowaniu zadań inwestycyjno-remontowych 
realizowanych przez powiat z wykorzystaniem środków zewnętrznych. 

Porządek posiedzenia komisji Przewodniczący poddał pod głosowanie i został 
przyjęty jednogłośnie. 
Protokół poprzedniego posiedzenia  Komisji również poddany został pod głosowanie: 
głosów za -  6, głosy przeciw – 0, głosy wstrzymujące się – 2 ( nieobecni na 
poprzednim posiedzeniu).  
 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 
BRAK 

3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad.1.1. Pani Ewa Szczepaniak omówiła zmiany w dochodach budżetowych w 2024r. 
z podziałem na dochody bieżące i dochody majątkowe ( zał. Nr 1 do projektu uchwały) 
oraz zmiany w wydatkach budżetowych w 2024r. z tym samym podziałem ( zał. Nr 2) 
a także zmiany w dochodów i wydatków związanych z realizacją zadań z zakresu 
admin. rządowej i  innych zleconych samorząd.i teryt. odrębnymi ustawami (zał. Nr 3). 
Potwierdziła również kilku milionowe braki finansowe w oświacie. 
Ad.1.2. Pani Beata Jessa przedłożyła ten temat w formie prezentacji (zał. Nr 1.)  

 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
5.1 Zapytania brak 
5.2 Opinie brak 
5.3  Stanowiska  brak 
5.4   Wnioski brak 

 
Na tym posiedzenie komisji zakończono. 
 
 
 
 
  

     Protokołowała :                                                   Przewodnicząca/y  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
         / Barbara Zegartowska /                                       / Piotr Kaczmarek / 


